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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS) 
Carina Jonsson (CJ)  
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 

Godkendelse af dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

Godkendelse af referat 
Ingen bemærkninger. 

Økonomi 

Regnskab og likviditet 

Kontingenter:  

Med udgangen af maj er vi 290 tkr over årsbudgettet på medlemskontingenter og tilsvarende 

foran sidste års indtægter. 

Øvrige indtægter: 

 Indskud er vi lidt bagefter budgettet. I forhold til sidste år er indskuddet faldet med 42%. 

Sponsorindtægterne afviger positivt med 45 tkr. I forhold til årsbudgettet, derved har vi 

undgået det fald, vi havde forventet som følge af Covid-19.  

Totalt set er vi derfor 546 tkr over budgettet for vores totale indtægter. 

Udgifter:  

De totale omkostninger for maj til dato følger budgettet præcist. De enkelte områder afviger 

kun marginalt og skyldes kun periodeforskydninger. 

Likviditet:  

Likviditeten står stadig meget stærkt med 5.1 Mill. kr. med udgangen af maj, hvilket er en 

forbedring på 640 tkr i forhold til sidste år. Kigger vi fire år tilbage, så er likviditeten styrket 

med næste 2 Mill. kr. 
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Konklusion:  

Endnu et regnskabsmæssigt flot resultat, som er 550 tkr bedre end budgettet, grundet de 

positive afvigelser på flere indtægtsgrupper. 

Det stærke resultat sammen med den gode likviditet åbner fortsat mulighed for nye 

investeringer på banen og andre områder. Arbejdet med nye tiltag på banen, skal dog ske med 

hensyn til så lidt banelukning af huller som muligt.  

 

Vi har fået et ekstra tilskud fra Idrætsrådet på. Kr. 19.000. FU vil komme med forsalg til hvad 

de skal bruges til – kan være gaspejs, lyddæmpning etc.  

Medlemmer 

 

 

Medlemstallet er stadig højt og der vil løbende blive arbejdet med tiltag der begrænser stigning, samtidig 

med at der arbejdes med metoder, de giver frie spilletider til reservation. 

Ultimo Maj 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,216     1,162      1,111      1,096      1,089      1,124      1,120    1,055    

Mindre aktive 236        253         264         257         277         230         221       232       

Startmedlemmer 66          65           65           63           56           55           53         43         

Medlemmer total 1,518     1,480      1,440      1,416      1,422      1,409      1,394    1,330    

Firkløver 667        607         606         625         607         595         509       378       
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Vi kan vælge 2 spor – spor 1 hvor skaffer den nødvendige plads til eksisterende medlemmer og spor 2 hvor 

vi begrænser tilgangen af nye medlemmer (venteliste).  

Pt. vælger vi at arbejde med spor 1.  

Der er her en række tiltag der allerede arbejdes med eller sættes i gang. 

• Starter 

• Boldskub 

• "Tale" til sammenbookning 

• Visse turneringer lukkes for udenbys spillere 

• Opfølgning på booking og fremmøde 

• No show liste aktiveres - 3 - advarsel, derefter blokering i en periode 

• Blokeringer turneringer o. lign. åbnes så snart deltagerantal kendes.   

• Den nye bag 9 markedsføres igen.  

• Der markedsføres fortsat ikke efter medlemmer / greenfeegæster.  
 

Øvrige tiltag vil løbende blive taget op alt efter behov. F.eks. hvor mange begynderforløb, der skal være i 

2022 og om der skal være et maks. på antal begyndere.   

Ved at reducere begynderadgang, vil begyndere tilvælge andre klubber. Nogle af disse vil blive i de nye 

klubber, mens andre senere kommer tilbage til et medlemskab i Herning.  

Corona har haft en positiv indvirkning på antallet af golfspillere og aldersfordelingen. Det er pt. usikkert 

hvor mange af disse spillere, der holder ved når forholdene normaliseres igen.  

Vi vil kigge på Firkløver aftalen og tager kontakt til den andre klubber om møde efter sommerferien.  

Sponsorer 

Alt er solgt.  

Erhvervsgolf 

42 deltagere opstartsmøde.   
34 deltagere Mesterskabsrunde i Ikast.  
33 deltagere Mesterskabsrunde i Herning. 
2 nye virksomheder - velkommen.  

Banen lige nu 
Der klippes intenst, da græsset nu er i vækst på det sædvanlige niveau.  
Greens dybdeluftes og topdresses i uge 23 og får et ekstra lag sand i uge 24. Klippehøjden er nu 4,5 mm. 
Der klippes nu First cut i 30 mm – fairway er 16 mm og semirough 44 mm.  
Teested hul 15 påbegyndes uge 23, og derefter færdiggøres områderne omkring teesteder hul 14. 
Mehmed (banepedel) er nu på fuld tid; han hjælper med bare pletter, hjulspor og kan træde til som 
feriehjælp.  
Der er købt drængraver til dræning af bl.a. fairways – vil gøre det muligt at dræne specielt udsatte steder 
ad hoc. 
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Ny pumpe på hul 4 etableres. Vil automatisk gå i gang når vandstanden i den bagerste sø øges over et vist 
niveau og på den måde holde fairway tør ved oversvømmelser. 
Diget i venstre langs hul 7 trækkes længere bagud, rundt om teested 54/58 og bag om søen til green hul 6. 
Forventes at det kan holde vandet ude, når åen bliver voldsom. 
Vi overvejer at indkøbe mindre ny gravemaskine, til erstatning for den nuværende, der har udtjent sin 
værnepligt.  
 
Rododendronbed foran klubhus fjernes og der etableres nyt med dværgrododendron. Vi undersøger 
hvornår det er bedst at fjerne de gamle og plante nye. Der undersøges om planterne (meget store/høje) 
kan flyttes og om der findes steder hvor de naturligt kan stå 

Info fra Golfmanager 

Kontingenter 

5 af vores naboklubber har øget kontingent 2021: 

- Brande + kr. 200 
- Give + kr. 200 – dyrere end HGK 
- Dejbjerg + kr. 200 
- Jelling + kr. 125 
- Trehøje + kr. 125  

På nær en enkelt klub ligger naboerne indenfor kr. 300 af HGK. 

Status Masterplan  

Teested hul 15 sættes i gang nu. 
Teested hul 9 efter sommerferien. 
Forventer besøg af Chris Haspell sidst i juni med henblik på omlægning af green hul 7. 
Forventer fortsat opstart ny green hul 7 i august. 
Estimat for ny green sat udvidelse sø, kr. 363.000.  
Vi overvejer at tage en ekstra green med i renovering; lader Chris rådgive os.  
Vi overvejer at tage ekstra hul i spil; måske gamle hul 9 teested og green. 
 
Ved renovering af greens vil vi have behov for forskellige plejeplaner for greens med dertil hørende ekstra 
arbejde. Det betyder også at man vil opleve greens som forskellige, men det gælder også pt. hvor vi har 
flere nyere greens (1, 6, 9, 11 og 18).  

Medlemsundersøgelse  

1/3 af medlemmerne har modtaget forårets undersøgelse fra Golfspilleren i Centrum og 177 har svaret. Det 

er et pænt antal – tak for det. 

Vi har generelt fået lave karakterer for banen med speciel fokus på greens. Berettiget efter det kolde vejr 

og den megen regn forhindrede væksten. 

Vi sender et infobrev med nyhedsbrevet ud, hvor der er et samlet svar på de forskellige fokusområder, der 

er udtrykt i undersøgelsen.  
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For at medlemmer en bedre viden om det arbejde der laves af greenkeeperne, arbejdes med en ide om 

lave nogle besøg på greenkeepergården i form af åbent hus.  

Fortsat info ud om arbejdet på banen og hvorfor ting sker som de gør; måske på Facebook som 

videointerview.  

Jarl og Bo kan ”hyres” af klub-i-klubber for at fortælle om banen og svare på spørgsmål. Aftales med 

formændene.  

Herning Kommune  

Parkudviklingsplan er ved at være færdiggjort. 
Fyldplads er til debat; kommunen har lige nu bolden.  
Bedre samarbejde end til start. 
Viggo Mølholm arbejder med Erik Hattens vedr. lån af maskine(r). 
 
Arbejdsmiljø 

Vi er over 10 medarbejdere og nu pålagt at vælge en arbejdsmiljørepræsentant. Det sker til august, og 

vedkommende skal så på kursus en uge senere på året.  

Info fra udvalg 

Begynderudvalg (MH)  

Hold 2 er i fuld gang. Det er 2 gode hold der er og har været. Begynderne informeres om mulighederne for 

at deltage i klubber-i-klubben efter endt forløb.  

Kaninudvalg (HS) 

Nina Nielsen er ny i udvalget hvor Per Flemming stopper. Vi kan bruge nye udvalgsmedlemmer til næste 

sæson; så læser du dette og vil høre mere så kontakt os.   

Juniorudvalg (IRS) 

Mange juniorer har nu fået banetilladelse.  

Der er turneringer med Lemvig, Holstebro og Struer der er med til at give de unge nye golfoplevelser.   

Eliteudvalg (IRS) 

Træning for mænd er stoppet pga. manglende opbakning.  

Baneudvalg (CB) 

Se under banen lige nu.  

Turneringsudvalg (OØP) 

Hulspilturneringen er afviklet med kvartfinaler og semifinaler; finaler spilles efter aftale med finalisterne 

den 14/6. Turneringen har været en succes og følges op næste år.  
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Vi overvejer om hulspil kan blive en del af klubmesterskabet. 

WITT Twosome afviklet med 124 deltagere, der blev serveret mofrost i runddel. En succes med en pause 

midtvejs.   

Jydepotten med 32 og DOHM med 42 deltagere afviklet. Lidt færre med end normalt. Ærgerligt når der 

spilles slagspil i A-rækken, som flere har efterspurgt.  

Kl. 8 starter er taget positivt i mod. Sikrer vi kan åbne banen tidligere.  

I Regionsgolf er begge Veteranhold kommet i oprykningsspil. Flot. A-rækken i ABCD har stadig mulighed for 

at komme i oprykningsspil.  

Banekontrol- og serviceudvalg (HS) 

Vi vil nu have starter ved hul 1; det skal hjælpe på at alle kommer afsted til tiden – ikke før og ikke efter. 

Samt sikre, der de der har booket og ikke slettet sig møder op til start. Vi har desværre stadig situationer, 

hvor man booker flere på bolden for at kunne gå en 2- eller 3-bold ”alene”. 

Der vil være fokus på drivingrange og par-3 bane, samt der vil være ture sidst på dagen/aften.    

Ordens- og amatørudvalg (CJE) 

Intet nyt. 

Handicapudvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Regeludvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Visionsudvalg (CA) 

Golf & Kunst: Forprojektet er ved at være finansieret og en ny projektleder er nu fundet.  

Årsskriftudvalg (CA) 

Der har været evalueringsmøde, hvor vi er enige at vi kan være stolte, det kan lade sig gøre at lave 

Årsskiftet i den kvalitet vi gør. Tak til journalister og Søren.  

Vi er kede af lidt fejl, men det rettes der op på. Bl.a. vil der blive taget flere billeder i sæson, hvor der er 

grønt, spillere og dyr, så vi har et bredt udvalg fra banen.  

Næste møde 
Mandag d. 23. august kl. 17.00 
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Eventuelt 
Dansk Golf vil i de kommende numre skrive om de mange spændende baneprojekter der sættes i gang 

rundt i klubberne. Bl.a. også Herning.  


